
 
 
 
Statutární město Pardubice  
Pernštýnské nám. 1, 530 21, Pardubice 

 

Zápis z jednání 
komise pro sport RmP 

 
 
Datum:  12.06.2023, areál loděnice TJ Dynamo Pardubice   
 
Účast:  Řádní členové: 8 přítomno (p. Charvát přítomen až po hlasování 1. bodu jednání) 

3 nepřítomni 
  Odborníci s právem hlasovacím: 6 přítomno 
       0 nepřítomen 
                             Náměstek primátora pro sport J. Rychtecký: přítomen   
       
Na úvod jednání přivítal předseda p. Herudek členy komise a krátce byl představen plán jednání, který 
byl členům komise zaslán předem.  
 

1. Podmínky dotačního programu Sportovní park Pardubice 2023 
P. Stara na úvod představil koncept Sportovního parku Pardubice. Cílem programu je podpora 
sportovních klubů a tělovýchovných jednot, případně dalších subjektů, které se aktivně podílely na 
zajištění programu a provozu stanovišť v rámci SPP 2023. Podmínky jsou nastaveny obdobně jako  
v minulých letech.  
  
Hlasování: Komise pro sport doporučuje Radě města schválit Podmínky pro poskytnutí dotace v dotačním 

programu Sportovní park Pardubice 2023 dle přílohy č. 1 tohoto zápisu. 

 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
2. Různé  

• Knights Pardubice – projednány připomínky vznesené zástupcem klubu.  

• Návrhy nad úpravou pravidel z Programu podpory sportu na rok 2024  

o Výkonnostní sport - podány informace ze schůzky subkomise, která navrhla změny pro 

úpravu pravidel PPS na rok 2024 (počet členů družstva, stupňový koeficient, zařazení 

sportovních odvětví do kategorií preferencí). Bude upřesněno v průběhu podzimních 

jednání.  

o Provoz sportovišť – podány informace ze schůzky subkomise, dojde ke změně  maximální 

částky odvozené z nákladů na nájemné a energie pro subjekty využívající ostatní 

sportoviště.  

o Spolková sportovní činnost dětí a mládeže – diskuze ohledně uznávání soutěží 

všestrannosti.  

• areál na Slovanech – okomentována současná situace a budoucí využití tohoto areálu, diskuze. 

Bližší informace v září.  

• Port Pardubice – okomentována současná situace a další vývoj areálu.  

• Investiční dotace – úvaha nad možností dávat do budoucna garanci spoluúčasti města žadatelům 

o dotace z Národní sportovní agentury.  

 

 

 



 

Zapsal:         Dne:  

R. Strejček, tajemník komise pro sport    12.06.2023 

 

Zápis ověřil:  

Miroslav Herudek, předseda komise 

Petr Klimpl, místopředseda komise  

 

 

Příští jednání:  

11.09.2023 od 15:30 v zasedací místnosti Rady města Pardubic, Pernštýnské nám. 1, Pardubice  

 
 
 
 

 


